
Dagsorden til generalforsamlingen for Viborg spillefolk. 

1.Valg af dirigent og referent. 

2.Beretning fra bestyrelsen. 

3.Beretning fra interessegrupperne. 

4.Revideret regnskab for 2023 til godkendelse. 

5.Behandling af indkomne forslag. (Sendes til Erik Ejlersen senest 14. januar 2024.) 

6.Fastsættelse af arbejdsgrundlag for bestyrelsen. 

7.Godkendelse af budget for indeværende år, og fastsættelse af kontingent. 

8.Valg af medlemmer til bestyrelsen. På valg er: Annelise, Kirsten og Poul Erik. Annelise og Kirsten er 

modtagelige for genvalg. Der skal vælges 1 suppleant for 1 år. 

9.Valg af 2 revisorer og 1 revisersuppleant for 1 år. 

10.Eventuelt. 

 

Referat fra generalforsamlingen den 28. januar 2024 kl. 13.00 i De frivilliges hus. 

Erik bød velkommen. Der var 17 deltagere. 

1. Inger Thomsen blev valgt til dirigent. Kirsten blev valgt til referent. Inger konstaterede at 

generalforsamlingen var rettidig varslet. 

2. Annelise aflagde beretning, den blev godkendt. 

Årsberetning 2023: 

Igen et år er gået. Dette år med fri kontingent. Godt, med penge i kassen. 

Vi havde generalforsamling d. 29. jan. 

Vi har spillet 8 gange søndagsspil i alt.  

Des foruden har der været følgende arr. vi har deltaget i: 

10.maj spillede vi ved årsmødet i de frivilliges hus. Vi fik kaffe og senere aftensmad. God tilslutning fra os. 

4. juni sommerafslutning, som vi plejer med mad og drikke, senere samspil. Her var vi fuld hus. 

3.sep. spillede vi ved projekt Stendals event, Musik i skoven. Fik kaffe og var med til fællessang. Her var vi kun få, 

der kunne. 

27.sep.spillede vi for pensionister i Engesvang. Startede med middag. Flot fremmøde fra os. Tak for god musik til 

min [Annelise] instruktion af dansene. 

30.okt. spillede vi til folkedans i Rødding. De var 14 dansere og vi var 15 spillemænd. Det var lidt specielt. 

3.dec. Julefrokost. Ja, skulle have været, men blev aflyst på grund af snevejr.  

Et godt år synes vi i bestyrelsen. Det håber vi også I synes. 

 

3. Der er ingen interessegrupper. 

4. Regnskabet blev gennemgået, og godkendt. 

5. Der var ingen forslag. 

6. Vi er ved at planlægge et kursus med Bent: Spil til sang, med start kl. 10 slut senest kl. 17. Evt. først i maj. 

Der var igen forslag om kursus med Claus Pindstrup, gehørspil. 

Gerne spil til forskellige arr. Der har været forespørgsel fra Finderup kirke og fra Ålestrup kirke. 

7. Budgettet blev godkendt. Forslag om endnu et kontingentfrit år, da der stadig er mange penge på kontoen, 

og det ikke giver mening “at samle til huse”. 

Ang. hjemmesiden vil Erik tage en snak med Poul Erik. Der nogle som bruger hjemmesiden, og det er godt 

udadtil at have den. 

8. Annelise og Kirsten blev genvalgt. Inger Thomsen blev foreslået, og valgt. Pia Nielsen genvalgt som 

suppleant. 

9. Johannes Jensen og Willy Poulsen blev genvalgt som revisorer. Jens Anthon Christensen blev valgt som 

suppleant. 

10. Der blev nævnt at der i vedtægterne står at bestyrelsen konstituerer sig med en formand. Det har foreningen 

ikke men kun en kontaktperson. Der blev krævet fra medlemmerne at det bliver i orden. 

Inger takkede for god ro og orden. 

 

PS: Da der ikke bliver opkrævet kontingent i år, vil vi gerne have en tilbagemelding om du stadig ønsker at 

være medlem af foreningen. 

Referat skrevet af Kirsten Hansen. 


